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Attachment 1  

List of Goods Subject to 100% Additional Tariffs 

 

 

 

No HS Code① Name of the Product② 

1 15141100 Crude low erucic acid rapeseed oil and its fractions 

2 15141900 Other low erucic acid rapeseed oil and its fractions 

3 23064100 Oilcake and other solid residues of low erucic acid rapeseed 

4 23064900 Oilcake and other solid residues of other rapeseed 

5 07081000 Fresh or chilled peas  

6 07102100 Frozen peas  

7 07131010 Peas for sowing 

8 07131090 Dried peas, other than for sowing 

 

 

Notes: 

① The HS Code refers to the Harmonized System Code under the Customs Import and Export Tariff of 

the People's Republic of China (2025). 

② The product descriptions are for reference only. The specific product scope shall be subject to the 

product range corresponding to the HS Code in the Customs Import and Export Tariff of the People's 

Republic of China (2025). 
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附件1 

加征100%关税商品清单  
 

序号 税则号列①
 商品名称②

 

1 15141100 初榨的低芥子酸菜子油及其分离品 

2 15141900 其他低芥子酸菜子油及其分离品 

3 23064100 低芥子酸油菜子的油渣饼及其他固体残渣 

4 23064900 其他油菜子的油渣饼及其他固体残渣 

5 07081000 鲜或冷藏的豌豆 

6 07102100 冷冻豌豆 

7 07131010 种用豌豆 

8 07131090 非种用干豌豆 

 

注：①税则号列为《中华人民共和国进出口税则（2025）》的税则号列。 

②商品名称仅供参考，具体商品范围以《中华人民共和国进出口税则（2025）》中 

的税则号列对应的商品范围为准。 


